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Afkomstig van  Commissielid fysiek B. Grabert 

   

Politieke groepering  Ronduit Open 

  

Datum binnenkomst 

vraag op raadsgriffie 
+  
afhandelingstermijn 

 4apr23 

+ 
30 kalenderdagen 

  

Portefeuillehouder  Wethouder H. Wijers-Van der Linden 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Ruimte 
+ 
Ontwikkeling 

  

Join- 

raadsvragenboek 

 2023-59 

  

Vragen   

Inleiding 

 

Betreft: vragen en opmerkingen t.a.v. het afgelasten van het overleg 

en  toelichting van R.W.S. aan bewoners in Horn die wateroverlast 

hebben gehad, en commissie fysiek en raadsleden van Leudal. 

 

Geacht College , geachte wethouder Wijers-van der Linden, 

 

Met veel genoegen heb ik de uitnodiging gelezen van 16 februari jl. 

om direct met heel veel ongenoegen kennis te nemen van het feit dat 

de bewoners  uit Horn niet bij de uitgenodigde vermeld stonden. 

Hiervan heb ik u direct in kennis gesteld en naar contact met de heer 

Perry van Doorn is deze vergissing snel hersteld de bewoners krijgen 

een uitnodiging. 

Dan denk je toch er kan niets meer misgaan. Tot groot ongenoegen 

van mij en vele burgers wordt ons vervolgens op 27 februari bericht 

de bijeenkomst op 28 februari niet doorgaat wegens afmelding van 

Rijkswaterstaat. 

Ik vond en vindt dit nog altijd een kwalijke gang van zaken omdat de 

getroffen inwoners al heel lang op bijeenkomst zaten te wachten. 

 

 



 

Ik heb vervolgens contact opgenomen met de heer Wim van Hengel 

van Rijkswaterstaat om zijn toelichting te horen over de annulering 

van 28 februari jl. Het was verrassend om te horen dat hij 

geschrokken was van de grote opzet  die door Leudal was gekozen en 

waarover hij door de wethouder niet was geïnformeerd. De door de 

wethouder gekozen opzet was nooit zijn bedoeling geweest. 

Want als ik deze afspraak in de toezeggingslijst (cie. Fysiek van 31 

jan. 2023) van wethouder Wijers  lees , dan zegt wethouder Wijers 

precies wat de heer Hengel denkt afgesproken te hebben.  

Tegen deze achtergrond is het onjuist en ongepast dat de wethouder 

in de Cie. Fysiek de schuld voor de annulering eenzijdig bij 

Rijkswaterstaat legt, terwijl ze zelf de afspraken die waren gemaakt 

met Rijkswaterstaat niet is nagekomen. 

Toch bleek er nog een lichtpuntje te zitten want de heer Hengel bleek 

toch bereid ,om met de afgesproken vorm van opzet, alsnog een 

overleg bij te willen wonen om de beloofde uitleg en toelichting  te 

geven. 

 

Vraag 

 

Is de wethouder bereid om op korte termijn contact op te nemen met 

Rijkswaterstaat en de heer Wim van Hengel en het overleg op korte 

termijn opnieuw te plannen, met een duidelijke agenda op te stellen 

en alle betrokkenen zo spoedig mogelijk te informeren over 

aanstaande bijeenkomst? 

 

Ik betreur de gang van zaken zeer en burgers mogen niet de dupe 

worden van onhandig en onverstandig opereren van de wethouder. 

  

  

Ambtelijk advies  Datum: 11apr23 

Advies:  

De vragen als volgt beantwoorden 
1. Akkoord gaan met brief college 11apr23 (incl. één bijlage) aan 
    commissielid B. Grabert (RO) 
  

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 11apr23 

Besluit van (wie): College 

Besluit luidt: Akkoord met advies. 

 
 








